
 
 

COM EVOLUCIONA LA INSTAL·LACIÓ D’UNA LÍNIA D’ALTA TENSIÓ AL MUNICIPI? 

Des d’abans de les eleccions municipals l’equip de govern d’ERC sap que hi ha previst instal·lar 

un parc solar fotovoltaic a Avinyó per generar 20,52 MWp de potència i vendre l’energia 

generada. 

Aquesta energia s’ha de transformar i transportar fins a la subestació que hi ha instal·lada a Sant 

Antoni, a la Rampinya, al terme municipal de Sallent. 

 

Mapa on podem veure l’origen a Avinyó (en el punt negre) i final a la 

subestació de la Rampinya travessant el nord de la població. 

I també ens preguntem: 

Algú es pot imaginar com estaria ERC i la CUP davant aquesta 

línia l’alta tensió, si qui estigués al govern fos Junts per 

Sallent? Algú dubta que hi estarien totalment en contra?  

 

Des de Junts per Sallent, considerem: 

- Que l’Ajuntament de Sallent 

no ha informat a la població 

sobre aquesta línia d’alta 

tensió que travessarà més de 

6 km de zona forestal pel 

municipi de Sallent. 

- Que s’haurien d’analitzar 

alternatives perquè aquesta 

instal·lació aporta tots els 

beneficis a Avinyó, i la 

majoria dels problemes a 

Sallent. Hauria estat millor 

estudiar la viabilitat 

d’instal·lar el parc solar al 

nostre municipi. 

- Considerem que tota la part 

que estigui a un mínim de 2 

km de sòl urbà ha d’estar 

soterrada per evitar tots els 

elements nocius que genera. 

 

QUÈ S’ESTÀ FENT AL BARRI DE L’ESTACIÓ? 

 

Quan anem cap al polígon Illa i travessem pel barri de l’Estació, tots pensem que el carrer ha baixat molt, i 

que cada cop l’enfonsament és més acusat, però fa anys no que no tenim cap mena d’informació sobre 

què passa? Quan ha baixat? A quin ritme baixa en aquest punt el barri? S’està treballant en alguna cosa? 

S’ha fet algun sondeig per saber exactament què està passant? 

Totes aquestes preguntes estan sense resposta. Des de Junts per Sallent considerem: 

 

- Que el desallotjament del barri ha eliminat el perill pels veïns, però el problema del barri hi segueix 

sent. 

- Que s’haurien d’impulsar estudis i possibles solucions pel barri més enllà que mesurar els moviments. 


